
 

Rada školy pri ZŠ Ľ. Podjavorinskej 1, Podjavorinskej 1, 040 11 Košice 

 

Zápisnica z ustanovujúceho zasadnutia rady školy 

 

Dňa 25.08.2021 o 16,00 hod. sa v ZŠ Ľ. Podjavorinskej 1, Podjavorinskej 1, 040 11 Košice uskutočnilo 

ustanovujúce zasadnutie Rady školy pri ZŠ Ľ. Podjavorinskej 1, Podjavorinskej 1, 040 11 Košice. 

Program: 

1. Otvorenie, privítanie a predstavenie prítomných. Návrh a schválenie volebnej komisie 
2. Oboznámenie s výňatkami vyhlášky MŠ SR 291/2004 
3. Zloženie členov rady školy 
4. Priebeh a výsledok voľby predsedu rady školy 
5. Rôzne- diskusia 
6. Uznesenie 
7. Záver 

Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 

K bodu 1: 

Rokovanie ustanovujúceho zasadnutia rady školy otvorila Mgr. Rošková, riaditeľka ZŠ. Prítomných privítala, 

predstavila a oboznámila ich s programom zasadnutia.  

Navrhla volebnú komisiu v zložení: PaedDr. Smrečková, p. Lacko, p. Žiga.  

Hlasovanie:  

- za: 9  proti: 0  zdržali sa: 0 

K bodu 2: 

Riaditeľka ZŠ oboznámila prítomných s výňatkami vyhlášky MŠ SR 291/2004 (spôsob ustanovenia rady školy, 

zloženie jej členov, funkčné obdobie, a pod.).  

K bodu 3: 

Riaditeľka školy predstavila členov RŠ:  

- za pedagogických zamestnancov: 

PaedDr. Andrea Žegorjaková  22 hlasov (zo 64 hlasov prítomných voličov) 

PaedDr. Andrea Smrečková  16 hlasov (zo 64 hlasov prítomných voličov)  

- za nepedagogických zamestnancov: 

 Ľubomír Lacko        9 hlasov (z 22 hlasov prítomných voličov) 

- za rodičov žiakov školy: 

Ondrej Ferčák, ml.    100 hlasov (zo 138 hlasov prítomných voličov) 

Viola Hricková       66 hlasov (zo 138 hlasov prítomných voličov) 

Ingrid Balogová      60 hlasov(zo 138 hlasov prítomných voličov) 

Alexander Garbár     59 hlasov(zo 138 hlasov prítomných voličov) 

- za poslancov MČ Luník IX boli delegovaní Mestským zastupiteľstvom: 

Mgr. Marcel Šaňa 

Ladislav Šaňa 



Ondrej Ferčák 

Tibor Žiga 

K bodu 4: 

Riaditeľka školy vyzvala členov RŠ k zúčastneniu sa na voľbe predsedu RŠ. 

• predseda musí byť zvolený zo svojich členov nadpolovičnou väčšinou členov rady školy, 

• hlasovanie prebehlo tajným hlasovaním, 

• členovia dostali volebný lístok po zaregistrovaní sa na prezenčnej listine, 

• na hlasovacom lístku označili zakrúžkovaním čísla najviac jedného kandidáta a vhodili ho do volebnej 

urny, volebný lístok, ktorý bol inak upravený by bol neplatný. 

Po ukončení volieb sčítala volebná komisia hlasovacie lístky a dospela k výsledku volieb.  

Za predsedu RŠ bola zvolená PaedDr. Andrea Smrečková, ktorá získala 7 platných hlasov. Riaditeľka ZŠ 

poďakovala Mgr. Kissovej za spoluprácu v predchádzajúcom volebnom období a zaželala novej predsedníčke 

veľa úspechov v ďalšej práci. 

Po prevzatí funkcie poradu viedla nová predsedníčka. 

K bodu 5: 

Predsedníčka rady školy PaedDr. Smrečková: 

1. Oboznámila členov RŠ s organizáciou nového školského roka (počet tried, počet žiakov, nultý ročník, 

špeciálne triedy, špecializované triedy, schválené projekty – experimentálne overovanie vyučovania s nižším 

počtom žiakov v triedach a pilotné overovanie zmeny RUP a učebných osnov, ŠKD, záujmové útvary, zmeny 

v pedagogickom zbore).   

                       2. Informovala členov RŠ o výchovno-vzdelávacej činnosti školy za školský rok 2020/2021. Z celkového počtu 

žiakov 832 prospelo: 726 žiakov, neprospelo: 106 žiakov. Medzi neprospievajúcimi žiakmi boli tí, o ktorých 

škola nemá informácie, žiaci preradení do špeciálnych tried, špecializovaných tried a žiaci, ktorí nezvládli 

učivo z dôvodu záškoláctva. 

3. Informovala o úspešnosti žiakov pri prijímaní na stredné školy. Na stredné odborné školy bolo prijatých  

46 žiakov a na odborné učilištia 4 žiaci. Do pracovného pomeru sa hlásilo 6 žiakov.  

                       4. Požiadala členov RŠ o pomoc a spoluprácu pri organizácii otvorenia nového školského roka - nástup žiakov 

do školy podmienený predložením tlačiva „Písomné vyhlásenie o bezpríznakovosti“ žiaka, ktoré musí rodič 

odovzdať pri prvom nástupe do školy.  

 - p. Ferčák st.- navrhol rozniesť tlačivá do rodín prostredníctvom asistentov učiteľov  

   a súčasne s p. Žigom ponúkli svoju pomoc, 

 - p. Šaňa - navrhol informovať rodičov o ich povinnosti miestnym rozhlasom. 

K bodu 6: 

Uznesenie: Rada školy pri ZŠ Ľ. Podjavorinskej 1, Košice 

a) schvaľuje 

1. Volebnú komisiu v zložení PaedDr. Smrečková, p. Lacko, p. Žiga.  

2. Výsledky volieb predsedu rady školy. Predsedom rady školy sa stala PaedDr. Andrea Smrečková. 

b) ukladá 

1. Predsedovi rady školy vypracovať plán zasadnutí na príslušný kalendárny rok. 

        T: do 30.09.2021 

        Z: PaedDr. Andrea Smrečková 



2. Vypracovať návrh Štatútu rady školy. 

        T: do 30.09.2021 

        Z: PaedDr. Andrea Smrečková 

c) berie na vedomie: 

1. Organizáciu školského roka 2021/2022. 

2. Výchovno-vzdelávacie výsledky za šk. rok 2020/2021. 

3. Úspešnosť žiakov pri prijímaní na stredné školy. 

Uznesenie bolo jednomyseľne prijaté. 

K bodu 7: 

Na záver predsedníčka RŠ poďakovala prítomným za účasť, popriala všetko dobré a vyslovila nádej, že sa  

aj ďalšie obdobie bude niesť v znamení spolupráce a pozitívnych vzťahov. 

Košice 25.08.2021 

Zapísala:  

        ................................................... 

            Predseda RŠ 

 

Za zriaďovateľa: ........................................  

   Ing. Jaroslav Polaček 

     primátor 

        ..................................................... 

            riaditeľ školy 

Dátum:   ........................................... 

          

 

 

 


